
Boligområder inviteret til dialogmøde om 
udvikling af Biodiversitetsparken
I juni indviede vi officielt byens nye Biodiversitetspark. Parken har centrum i Biotopia i Birkelundparken 
og strækker sig en kilometer ud derfra hele vejen rundt. Formålet med Biodiversitetsparken er at fremme 
biodiversiteten. Både i selve parken, men også at bruge den som demonstrations og inspirationssted til at 
få mere biodiversitet udenfor parken. Vi har allerede haft guidede ture i parken og ikke mindst udgivet 
hæftet ”På opdagelse i Biodiversitetspark Albertslund”, der beskriver nogen af de mange forskellige steder 
i parken med god biodiversitet.

Men et er at beskrive, hvad der allerede findes, noget andet er at udvikle mere. Det kan vi ikke alene. Til 
det har vi brug for at samarbejde med dem, der bor og har jord i Biodiversitetsparken. Derfor inviterer vi 
nu boligområdernes bestyrelser og grønne udvalg til et dialogmøde om udviklingen af parkens potentiale. 
Vi kan rådgive og hjælpe boligområderne, men det er boligområderne selv, der skal ville mere natur og 
biodiversitet.

Mødet finder sted den 3. oktober og her vil vi orientere om og vise eksempler fra Biodiversitetsparken, vi 
vil fortælle, hvordan vi kan hjælpe boligområderne med at skabe mere biodiversitet, og så skal der ellers 
udveksles erfaringer, ideer og inspiration til hvordan naturen og Biodiversitetsparken kan udvikles.

Ved indvielsen af Biodiversitetsparken den 11.6. plantede Marianne Burchall (Miljø og Byudvalget), Carsten Jensen (forfatter) og Mogens 
Lykketoft (tidl. formand for FN’s generalforsamling) ved fælles hjælp et æbletræ i parkens centrum


